



XXXI JORNADA PER LA PAU I SOLIDARITAT

El proper dijous **30 de gener** és el **Dia Escolar de la No-violència i la Pau**. Una jornada que el nostre centre ve celebrant des de fa 31 anys.

Els objectius que volem treballar són:

- Inculcar i potenciar als alumnes valors com: la Pau, l'altruisme, la col·laboració, el respecte per altres cultures i persones.
- Fomentar actituds de respecte i amistat entre tota la comunitat educativa.
- Conscienciar els alumnes de la falta d'oportunitats d'altres conciutadans tant a nivell cultural, educatiu, econòmic o sanitari.
- Despertar sentiments de gratitud, pel que posseïm, i de solidaritat amb els més desafavorits.
- Donar a conéixer l'existència d'organitzacions locals en les quals moltes persones ofereixen la seu dedicació i treball per ajudar a les persones més desafavorides en la seua subsistència diària.

Per tant, el proper **dijous 30 de gener, a partir de les 12:00 hores, celebrarem tots junts en la plaça esta jornada, que enguany porta per lema: "Olimpíades per la Pau"**. Una vegada acabada l'activitat, cada curs anirà a la seu classe fins l'hora habitual d'eixida de cada cicle.

Com en altres ocasions, col·laborarem amb les ONG locals, enguany El Bastidor. Per poder participar i col·laborar es podrà adquirir per MTCplan (secretaria virtual) o en la màquina de l'entrada del Centre, una xapa solidària que han elaborat els alumnes de 6é de Primària.

Les **xapes solidàries es venen per 2€**, els quals es destinaran, enguany, a l'associació El Bastidor, que des de fa molts anys treballa a la nostra ciutat.

Els tutors faran entrega, en classe, de les xapes adquirides.

Agraïm la col·laboració de les famílies

COL·LEGI EL REBOLLET



XXXI JORNADA POR LA PAU Y SOLIDARIDAD

El próximo jueves **30 de enero es el Día Escolar de la No-violencia y la Paz**. Una jornada que nuestro centro viene celebrando desde hace 31 años.

Los objetivos que queremos trabajar son:

- Inculcar y potenciar en los alumnos valores como: la Pau, el altruismo, la colaboración, el respeto por otras culturas y personas.
- Fomentar actitudes de respeto y amistad entre toda la comunidad educativa.
- Concienciar a los alumnos de la falta de oportunidades de otros conciudadanos tanto a nivel cultural, educativo, económico o sanitario.
- Despertar sentimientos de gratitud, por lo que poseemos, y de solidaridad con los más desfavorecidos.
- Dar a conocer la existencia de organizaciones locales en las que muchas personas ofrecen su dedicación y trabajo para ayudar a las personas más desfavorecidas en su subsistencia diaria.

Así pues, el próximo **jueves 30 de enero, a partir de las 12:00 horas, celebraremos todos juntos en la plaza esta jornada, que este año lleva por lema: "Olimpiadas por la Paz"**. Una vez acabada la actividad, cada curso irá a su clase hasta la hora habitual de salida de cada ciclo.

Cómo en otras ocasiones, colaboraremos con las ONG locales, este año El Bastidor. Para poder participar y colaborar se podrá adquirir por MTCplan (secretaría virtual) o en la máquina de la entrada del Centro, una chapa solidaria que han elaborado los alumnos de 6º de Primaria.

Las **chapas solidarias se venden por 2€**, que se destinarán, este año, a la asociación El Bastidor, que desde hace mucho tiempo trabaja en nuestra ciudad.

Los tutores harán entrega, en clase, de las chapas adquiridas.

Agradecemos la colaboración de las familias

COLEGIO EL REBOLLET